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CONVENIO DE COLABORACIÓN NTRE o ENTE PÚBLICO PORTOS DE 
GALICIA, A AUTORIDADE PORTUARIA DE VIGO, CONCELLO DE REDONDELA E A DEPUTACIÓN PROVINCIAL DE PONTEVEDRA. 
MOCIÓN DO SR. CONCELLEIRO DO GRUPO MUNICIPAL DO BNG 
REFERENTE A DIVERSAS CUESTIÓNS DAS ESTACIÓNS FERROVIARIAS DE REDONDELA E CHAPELA. 
MOCIÓN DO SR. CONCELLEIRO DO GRUPO MUNICIPAL DO BNG D. 
CARLOS PAZOS DOCAMPO REFERENTE O FUNCIONAMENTO DA 
OFICINA DE CORREOS DE REDONDELA. 

MOCION DO SR. CONCELLEIRO DO GRUPO MUNICIPAL DO PP D. MANUEL CONDE ROMERO REFERENTE A REALIACIÓN DUN PLANO 
MUNICIPAL DE TRAFICO. 

RATIFICACIÓN DA INCLUSIÓN NA ORDE DO DÍA DA SESIÓN DO PUNTO 
NÚM. 4 

Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas do día vintenove de 
maio do ano dous mil un, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI 
BARREIRO, e a asistencia dos/ as Sres/ as Concelleiros/ as: D. MANUEL JAVIER 
NÚÑEZ SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, DONA Ma DEL PILAR 
MARTÍNEZ GONZÁLEZ, DONA. Ma DEL CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. 
MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZALEZ FERNÁNDEZ, DONA M0 
DEL CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. MANUEL RAMÓN CONDE ROMERO, D. 
EMILIO SÁNCHEZ SANTORIO, DONA AURORA ALONSO MONTEAGUDO, D. 
JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. MANUEL PUENTES SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ 
BOULLOSA, D. PABLO REBANAL ALFAYA, D. SALVADOR FERMIN PINTOS 
FERNANDEZ, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA CECILIA PEREZ ORGE, 
D. xosE LUIS GRANDE GRANDE e DONA ÁNXELES GONZÁLEZ GÓMEZ, 
actuando como Secretario D. JOSÉ RIESGO BOLUDA, que desempeña o cargo de 
Secretario Xeral acumulado deste Concello, constitúese o Pleno do Concello, en sesión 
ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do día. 

Asiste, asimesmo o Sr. Interventor Xeral do Concello, D. MODESTO SOLLA 
SANZ. 

Incidencias: Excusou a súa ausencia D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ. 

1.- ACTIVIDADE E CONTROL DO PLENO 
Non se exercitou ningún tipo de actividade de control.



2.-DAR CONTA RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA 
Pola Presidencia dase conta das resolucións da Alcaldía dendo o dia 16 de abril 

ata 21 de maio de 2001. 

O Concello Pleno, quedou enterado do contido das Resolucións dictadas. 
3.- RATIFICACIÓN DE RESOLUCIÓN DA ALCALDÍA DE DATA 30-IV-01, 

S/INTERPOSICIÓN RECURSO CONTENCIOSO-ADMINISTRATIVO ANTE A 
SALA DO CONTENCIOSO-ADMINISTRATIVO DO TRIBUNAL SUPERIOR DE 
XUSTIZA DE GALICIA CONTRA RESOLUCIÓN DA TESOURERÍA GENERAL DE 
LA SEGURIDAD SOCIAL DE DATA 5-III-01 DA SÚA 
REFERENCIA:RESPONSABILIDADE SOLIDARIA Lao/bc. EXPTE. 72/1999 

O Concello Pleno por unanimidade dos seus membros presentes acorda ratificar 
a Resolución da Alcaldía de data 30-IV-2001, que literalmente transcrita dí: 

“Notificado a este Concello pola Tesourería General da Seguridade Social con 
data 18 de xaneiro do ano que andamos, a resolución dictada no expediente de 
responsabilidade subsidiaria LAO/ im. 72/ 99, resolución anulada e rectificada de oficio 
pola de 26 de Xaneiro do mesmo ano, por descubertos da empresa Servi Sport santiago 
S.L., ínterpúxose ante o órgano correspondente Recurso de Alzada, o cal foi 
desestimado segimdo resolución do mesmo órgano en data 5 de marzo de 2001. 

A vista de elo esta Alcaldía o amparo do establecido no art. 21. 1k da Lei 7/ 1985 
de 2 de Abril Reguladora das Bases de Réxirnen Local, modificada pola Lei 11 / 1999 de 
21 de Abril, esta Alcaldía, por razóns de urxencia, ven en 

RESOLVER 
Primeiro.- Interpoñer Recurso Contencioso Administrativo ante a Sala do 

Contencioso-Administrativo do Tribunal Superior de Xustiza de Galicia contra a 
resolución da Tesourería General da Seguridade Social de data 5 de Marzo do 2001 da 
sua referencia: Responsabilidad Solidaria Lao/ bc. Expte. 72/ 1999. 

Segundo.- Dar traslado o Letrado adscrito os servicios contencíosos deste 
Concello, Sr. Pereira Fernández, para realiza-los trámites necesarios a tal efecto. 

Terceiro.- Desa conta desta Resolución ó Concello Pleno, para a súa ratificación, 
na primeira xuntanza que celebre." 

4.-PROPOSTA DE MODIFICACIÓN DO COMPLEMENTO ESPECÍFICO DO POSTO DE TRABALLO DO TESOUREIRO MUNICIPAL. 
ANTECEDENTES 
Con data 14-05-1998 o grupo municipal do BNG presenta proposta instando ó 

Pleno do Concello o inicio de expediente para modificar o complemento específico da 
praza de Depositario do Concello.
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Con data 7-10-1998 o Secretario Xe do Concello emite informe con referencia a 
proposta efectuada. 

Con data 27-04-1999 emite informe o Interventor do Concello que consta no 
expediente. 

Con data de 13-07-1999 O Concelleiro Delegado de Persoal e Tráfico D. Xosé 
Carlos Pazo Docampo efectúa proposta o Pleno para “Iniciar o expediente para reducir o 
complemento específico asignado á praza de Tesoureiro do Concello: 

INTERVENCIÓNS: 

Pazos Docampo: É un tema vello. Ó titular actual do posto non lle é necesario 
seguir desempeñando durante determinados anos a praza que ocupa para acceder ás 
melloras condicións da xubilación que He poideran corresponder, creo que se debe 
revisar o específico en virtude das funcións que actualmente están adscritas a ese posto 
de traballo. 

Conde Romero: Está clara que este expediente responde a unha persecución. Se 
trata de prexudicar a un funcionario atacando a bulsa que é que mais doe. 

González Iglesias: Para nada se trata dunha persecución. O titular do posta xa 
cumpriu os 65 anos e o seu rendemento non é análogo ó dos demais funcionarios, 
ademais hoxe en día os seus cometidos se encontran bastante reducidos. 

VOTACIÓN E ACORDO.-O Concello Pleno, de conformidade coa proposta efectuada 
por doce votos favor dos/ as Concelleiros/ as D. MANUEL JAVIER NÚÑEZ 
SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, DONA M' PILAR MARTÍNEZ 
GONZÁLEZ, DONA M‘ DEL CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. MANUEL 
IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, DONA M' DEL 
CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA 
CECILIA PEREZ ORGE, D. XOSÉ LUIS GRANDE GRANDE e DONA ÁNXELES 
GONZÁLEZ GÓMEZ e o Sr. Alcalde, e con oito votos en contra dos/ as Concelleiros/ as 
D. MANUEL RAMON CONDE ROMERO, D. EMILIO SÁNCHEZ SANT ORIO, 
DONA AURORA ALONSO MONTEAGUDO,D. JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. 
MANUEL PUENTES SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ BOULLOSA, D. PABLO 
REBANAL ALFAYA, D. SALVADOR FERMÍN PINTOS FERNANDEZ, acorda: 

Primeiro.- Iniciar expediente para reducir o complemento específico do posto de 
traballo de Tesoureiro do Concello. 

5.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE ENSINO S] 
APROBACIÓN DEFINITIVA DOS ESTATUTOS DO ORGANISMO AUTÓNOMO 
MUNICIPAL DO CONSERVATORIO DE MUSICA DE REDONDELA. 
ANTECEDENTES 

Na sesión celebrada o día 22-03-2001 O Concello Pleno adoptou acordo polo que 
se aproba inicialmente a modificación dos Estatutos do Organismo Autónomo do 
Conservatorio e Escola Municipal de Música do Concello de Redondela.



Segundo consta en certificación emitida polo Secretario do Concello o acordo 
adoptado foi sometido a información pública mediante anuncio insertado no taboleiro 
municipal de Edictos presentándose durante o período legalmente establecido -30 días 
hábiles- dezaoito alegacións rexistrándose co n‘-’ 3702 a presentada por D. Manuel Conde 
Romero, voceiro do grupo municipal do Partido Popular. 

Con data 18 de maio o Secretario do Concello emite informe que consta no 
expediente relativo ás alegacións presentadas. 

Na mesma data anterior a Concelleira Delegada do Conservatorio e Escola de 
Música efectúa proposta ó Pleno no sentido de desestimar as alegacións presentadas e 
aprobar definitivamente os Estatutos segundo redacción da aprobación inicial. 

En data 23 de maio a proposta é dictaminada favorablemente pola Comisión 
Informativa de Ensino. 

INTERVENCIÓNS 

Pérez Orge: Existe un informe do Secretario do Concello desestimando as 
alegacións de contido xurídico, procede, en consecuencia, aprobar o dictame. 

Rebanal Alfaya: O PP non comparte os criterios do Secretario, as consultas que 
temos feito a outros xuristas din que as nosas alegacións de contido xurídico si deben ter 
cabida en virtude dos fundamentos xurídicos que nelas se conteñen. 

Respecto das alegacións non xurídicas tamén temos algo que dicir, en concreto 
respecto da alegación 4â (a aprobación do orzamento) non entendemos a razón da 
modificación, nunca houbo problemas para que o Patronato apróbase o seu propio 
orzamento, do modo que agora se prevé se perda o talante democrático e se aprecia 
unha falta de respeto hacia o propio Patronato dado que ó único que se pretende é 
aplicar o rodillo. 

A alegación n9 5 refírese a composición do propio Patronato, non entendemos as 
razóns para eliminar a praza que representa ós profesores de Redondela. ¿Non é do 
agrado de vostedes esa representación?. ¿Que razóns existen para a súa supresión? 
Vostedes o único que queren e que cada vez haxa mais políticos ¿Acaso os políticos son 
tan importantes?, en definitiva ó estar eliminando a un sector moi importantes da 
cidadanía. 

A alegación n9 7 é incrible que non se acepte. De continuar na súa actual 
redacción o artigo 9 sería a constatación de que vostedes tratan os membros do 
Patronato como nenos pequenos. 

A alegación n98 refírese o artigo 15, este artigo tan so pretende outorgar máis 
atribucións á Presidencia, incluso os asuntos urxentes tan solo poden ser considerados 
por ela. Isto non é democrático. 

Na alegación ng 9 refírese os “rogos e preguntas" ¿que se pretende ca regulación 
que se vai aprobar nesta cuestión?. ¿Preténdese que non exista debate?. ¿Cómo é posible
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que solo se admitan preguntas que previa nte fosen plantexadas por escrito. ¿Que é 
1so? ¿Non ten ou non vai a ter a presidencia capacidade para responder?. 

A alegación ng 10 refírese o artigo 17, este artigo deberíase anular. Non é a 
Corporación a que ten que decidir sobre este tema. 

A alegación 11911 refírese o artigo 21. Con ela pretendemos que non se intente 
explotar ós traballadores. 

En conclusión, as nosas alegacións deberan ser aprobadas. 

Núñez Salgado: O tema xa foi ampliamente debatido noutros Plenos. Non 
compartimos as súas alegacións. O Contido concreto dos Estatutos dos Organismos 
Autónomos é materia do Pleno e este Pleno considera que a modificación proposta 
mellora os actuais Estatutos. 

Pérez Orge: Vostedes nas súas alegacións confunden todo, falan incluso a estas 
alturas de "prezos públicos" que eran contraprestacións económicas que a Lei eliminou, 
agora son taxas, por outra lado teño que recordarlles que nunca estivo contemplado que 
o Patronato aprobara os seus presupostos, outra cousa é o que de feito fixesen. 

Polo que respecta o representante do profesorado teño que dicirlle que quizá fai 
15 anos este vocal puidera ser importante, hoxe en día creemos que non. 

Non vou a contestar ó resto das súas alegacións, está claro que vostedes non 
leron os novos Estatutos, pois presentan alegacións a artigos que non se modifican, tan 
so direi con referencia o tema das "preguntas" que é lóxico que aquelas que non teñen 
cabida na orde do día se pospoñan. 

Rebanal Alfaya: Quen non leron as nosas alegacións foron vostedes, o que está 
claro é que vostedes non negociaron esta modificación, vostedes van cos estandartes da 
participación cidadá pero cando non están seguros aplican o rodillo. Vostedes queren 
ter todo baixo o seu control, Vostedes non comentaron nada con ninguén. 

Núñez Salgado: ¿Como pode falar o PP de rodillo?. Iso ninguén o pode creer. 

Pérez Orge: O Patronato do Conservatorio é un órgano de xestión, non de 
participación cidadá. Vostede sabe que meteu a pata- nas súas alegacións referentes a 
artigos que non se modificaron. 

VOTACIÓN E ACORDO: De conformidade coa proposta e dictame emitido 
pola Comisión Informativa de Ensino en data 22 de maio de 2001, Concello Pleno, por 
doce votos favor dos/ as Concelleiros/ as D. MANUEL JAVIER NUNEZ SALGADO, D. 
EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, DONA Ma PILAR MARTINEZ GONZALEZ, DONA 
M“ DEL CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. 
CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, DONA M“ DEL CARMEN RODRIGUEZ RIVAS, 
D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA CECILIA PEREZ ORGE, D. XOSE LUIS 
GRANDE GRANDE e DONA ÁNXELES GONZÁLEZ GÓMEZ e o Sr. Alcalde, e con 
oito votos en contra dos/ as Concelleiros/ as D. MANUEL RAMÓN CONDE ROMERO, 
D. EMILIO SÁNCHEZ SANTORIO, DONA AURORA ALONSO MONTEAGUDO,D.



JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. MANUEL PUENTES SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ 
BOULLOSA, D. PABLO REBANAL ALFAYA, D. SALVADOR FERMÍN PINTOS 
FERNÁNDEZ, acorda: 

Primeiro.- Desestimar as alegacións presentadas. 

Segundo.- Aprobar definitivamente os Estatutos do Organismo Autónomo 
Municipal do Conservatorio e Escola de Música según a redacción que consta no anexo 
ó acordo de aprobación inicial transcrito na acta da sesión de data 22 de marzo do 
presente ano. 

Terceiro.- Publicar a efectos da súa entrada en vigor que terá lugar transcurridos 
quince días, o texto íntegro dos Estatutos aprobados no Boletín Oficial da Provincia con 
indicación dos recursos procedentes. 

6.-DAR CONTA DO EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 5/01 
O Concello Pleno queda enterado do expediente administrativo n‘-’ 5/2001 e da 

resolución da Alcaldía de data 21 de maio que aproba o devandito expediente (xeración 
de crédito por importe de 22.577.042 pesetas), que ten o seu orixe na Subvención 
recibida da Consellería de Familia (4.583.250 pesetas para a realización dun curso do 
plano FIP) e (17.993.792 pesetas para o grupo municipal de intervención rápida, GMIR). 

7.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE ECONOMÍA, FACENDA 
E DESENVOLVEMENTO LOCAL S/DESAFECTACIÓN VIVENDAS ESCOLARES NO CEIP DE IGREXA-CHAPELA. 
ANTECEDENTES 

No expediente consta petición do Consello Escolar do CEIP de Igrexa-Chapela 
dirixido ó Concello solicitando o derribo de duas vivendas de profesores existentes no 
recinto co fin de construir nese espacio unha pista polideportiva cuberta, o escrito foi 
asimesmo remitido á Delegación Provincial da Consellería de Ensino e é referente a 
unha reunión do órgano citado de data 7 de outubro de 1997. 

Con referencia a tal petición a Delegación Provincial, mediante escrito de data 3 
de abril, informa á Directora do CEIP que o procedemento para tramitar a solicitude 
formulada debe inicialo o Concello mediante acordo plenario no que se solicita a 
autorización da desafectación de tales vivendas. 

A vista de tal escrito a Alcaldía, mediante resolución de 27.07.00, inicia 
expediente de desafectación instando a misión de informar ó Secretario e ó Interventor 
do Concello. 

Con data 31.07.00 emite informe o Interventor no que tras outras consideracións 
indica que "o destino dos bens non variará a efectos da súa clasificación como bens de 
dominio público de servicio público (escolares) " polo que, "non procedería legalmente o 
cambio da súa actual clasificación". 

Con data 26 de marzo de 2001 emite informe o Secretario do Concello no que se 
indica:
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Esta Secretaria coincide plenamente co informe do Interventor deste Concello no 

sentido de entender que non procede a tramitación do expediente de desafectación no 
que se contemple a solicitude de autorización, que se menciona no Decreto 250/ 1988 e 
posteriormente o procedemento indicado no artigo 8 do Regulamento de Bens, por elo o 
acordo a adoptar haberá de ser o que se menciona no apartado sexto do informe de 
Intervención, é dicir, interesar da Consellería de Educación a demolición das vivendas 
citadas e a posterior construcción de ampliación de patio. Non obstante dado o confuso 
das actuacións ata agora realizadas e tendo en conta de que ó parecer da Delegación 
Provincial é o de solicitar previamente a autorización da desafectación é convinte que o 
acordo citado se complete co que se propón pola Delegación provincial. 

Con data de 22-V-2001, a Comisión Informativa de Economía, Facenda e 
Desenvolvemento Local dictamjna favorablemente a proposta. 

VOTACIÓN E ACORDO: Visto o escrito do Conselleiro de Educación e 
Ordenación Universitaria de data 5 de abril de 2000. 

Vistos os informes do Sr. Interventor e do Sr. Secretario, de datas 31 de xullo de 
2000 e 26 de marzo de 2001, respectivamente, O Concello Pleno, de conformidade coa 
proposta e dictame emitidos, por unanimidade de todos os membros asistentes, acorda: 

Primeiro.- Dirixirse á Delegación Provincial da Consellería de Ensino ó obxecto 
de que proceda á demolición de dúas vivendas de profesores identificadas cos números 
77 e 78 existentes no CEIP de Igrexa-Chapela no propósito de que así mesmo se dedique 
o solo sobre o que se encontran edificadas á ampliación do patio do recreo. 

Segndo.- Solicitar da Delegación Provincial de Educación a autorización de 
desafectación que se menciona no artígo 6 do Decreto 250/ 1988, de 21 de Xullo, no 
suposto que esa Delegación considere que o procedemento a incoar para os fins citados 
sexa o mencionado na normativa citada." 

8.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE ECONOMÍA, FACENDA 
E DESENVOLVEMENTO LOCAL S/ ORZAMENTO XERAL PARA O ANO 2001. 
ANTECEDENTES 

Pola Presidencia preséntase para a súa aprobación polo Pleno do Concello, o 
expediente relativo ó Orzamento xeral da Entidade Local para o exercicio do 2001, no 
que se inclúe a seguinte documentación: Memoria da Alcaldía e memoria económico 
financeira; a Enmenda formulada polo Presidente da Comisión Informativa de 
Economía, Facenda e Desenvolvemento Local; Liquidacións dos orzamentos do 
Concello dos exercicios de 1999 e 2000; resume orzamento do 2001; gastos orzamento 
2001 ; ingresos orzamento 2001 ; anexo de investimentos; cadro de persoal; orzamento do 
organismo autónomo administrativo “Centro Deportivo Municipal"; Orzamento de 
Organismo autónomo administrativo "Conservatorio de Música"; estados de 
consolidación de Orzamentos; as bases de execución, informe do Sr. Interventor Xeral, 
créditos a recoñecer extraxudicialrnente e demáis documentación engadida no 
expediente.



DELIBERACIÓN 

Pazos Docampo: O orzamento que se presenta é un orzamento realista e 
responde as nosas pretensións. Existen melloras moi importantes como son os convenios 
coa Universidade de Vigo; Radio Redondela; O Chan Industrial; máis investimento no 
eido da muller; fincapé na consolidación do Conservatorio; recoñecemento de facturas a 
proveedores provocadas polo trienio negro; mais postos de traballo imprescindibles, 
etc., todo isto e algo máis provoca que o grupo municipal do BNG vote a favor do 
orzamento. 

Conde Romero: O orzamento chega tarde e chega mal. Comenzará a aplicarse o 
sétimo mes do ano, ademais incrementáronse os impostos e as taxas nun porcentaxe do 
50% e se incrementará o endeudamento. O orzamento está inflado pois se prevén 
ingresos que non se van a realizar, por exemplo: ¿De Onde van a sacar vostedes os 100 
millóns das multas?. ¿Cómo pode ser iso?. Todos os anos fan vostedes unhas previsións 
similares e todos os anos fallan. O Caso é que vostedes incrementan os tributos ós 
cidadáns e seguen sen prestar servicios. Axustan vostedes o orzamento ós ingresos do 
ano anterior, iso é o que di o Interventor. 

Respecto ós gastos tamén teño algo que dicir. Exite un Concelleiro con unha 
dedicación exclusiva de sete millóns e só se dedica a cuestións de tráfico. ¿Isto é serio?. 
Fai pouco vostedes propuxeron rebaixar o complemento específico a un funcionario, 
quen se tería que rebaixar o soldo é ese Concelleiro que todos os días nos organiza un 
caos. 

¿De verdade que vostedes pensan pagar todo o importe que está orzamentado 
para o recoñecemento extraxudicial de créditos?. ¿A quen van vostedes a pagar?. ¿ A 
quen e porqué?. 

Os servicios sociais deberían incrementarse con maior cantidade máxime cando é 
a Xunta de Galicia a que financia a maior parte dos servicios que son de 
responsabilidade compartida. 

Os colexios, vostedes teñen que dedicarlle máis tempo e mais diñeiro, os colexios 
nin sequera están en condicións normais, o seu abandono é lamentable, desde aquí 
aconsello ó Concelleiro Delegado que se dé de vez en cando unha volta por eles. 

En canto a Urbaser lles teño que dicir que o servicio se fai mal. O fai mal e enriba 
vostedes lle outorgaron vintetrés millóns máis ó ano, ademais segue sen recoller a 
basura en todos os sitios. 

No Auditorio vostedes non gastaron nada de nada, deberan facer algunha 
reparación. Está calarnitoso. 

Nas festas deberan ser vostedes máis xenerosos, o Concello non se debe limitar a 
organizar as festa da Coca e do Choco, lles pido que doten unha partida para as festas 
das Parroquias, non todo pode ser a costa da bulsa dos veciños.
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No mercado só se orzamenta millón e medio para arranxos e vostedes recadan 

pola taxa máis de oito miHóns. O mercado de Redondela antes atraía a xente de toda a 
comarca hoxe en día está abandonado e ten os días contados. 

En resumen o orzamento chega tarde e mal vostedes esquecéronse do mais 
importante. Redondela non só debe ser o cuarto Concello da Provincia en habitantes, 
debe selo en todo, en servicios, en infraestructuras, en xestión, en todo. Lles está 
pasando o tren por diante e vostedes non se suben. Redondela e os redondeláns non se 
merecen este trato. 

González Iglesias: A súa intervención foi pobrísima. ¿Chega tarde o 
Orzamento?. É posible, pero a isto tamén se lle esta poñendo remedio dotando ó 
Concello de equipos informáticos adecuados a pesar desta tardanza as inversións non se 
pararon, nin os servicios tampouco. 

¿Incremento de impostos?. Mentira. ¿Nun 50%?. ¿De donde sacou vostede iso?. 
En impostos estamos moi por debaixo doutros Concellos a súa afirmación é unha 
invención. 

En canto o endebedamento díreille que a día de hoxe as facturas pendentes de 
recoñecer suman 338 millóns e se van a recoñecer 210 millóns, a diferencia se pagará o 
ano que ven. Vanse a pagar todas as facturas con independencia do orixe e do color que 
é o que vostedes fixeron, agora ben, as que non teñan a firma de algún técnico; 
funcionario ou político non se van a pagar e algunhas desas firmas lles correspondente a 
vostedes. 

Vostedes falaron de que se poden suprimir gastos encargando a redacción de 
proxectos ó persoal do Concello, recórdolle que no cadro de persoal non temos 
enxeñeiros e ademais os 20 millóns de pesetas que existen para estes fins son para outro 
tipo de proxectos. 

En canto a Fenosa recórdolle que despois de tres anos de xestión do PP apareceu 
unha débeda de 140 millóns. Fenosa chegou a cortar o fluído eléctrico en pleno nadal. 
Agora esta débeda é so de 70 millóns e a finais de ano non pasaría dos 40 millóns. Estase 
negociando. 

A Urbaser non lle demos 33 millóns de pesetas máis este ano, o que se fixo e 
pagar menos que no mandato do PP por máis servicios. Estou dicindo a verdade. 

En canto ós colexios recordarlle que a súa seguridade é competencia da 
Comunidade Autónoma ue incluso che ou a dicir ue é máis barato a ar o se ro 
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que poñer vixilancia. 

O Auditorio ten un gasto lóxico, utilízase preferentemente por persoas da 
terceira idade e ademais teñen un orzamento propio. 

En mercados gastase bastante máis de un millón de pesetas e o que se recada 
financia a limpeza e pequenos arranxos.



En servicios sociais dígolle o de sempre, o que dicimos todos que son servicios 
que corresponden á Xunta de Galicia, o dice incluso a FGMP se a Xunta de Galicia quere 
transferir estes servicios de acordo, pero que sexan con financiamento axeitado, as súas 
argumentacións nesta materia non hai quen as entenda pois o certo é que gastamos tres 
veces mais do que recibimos. 

Pazos Docampo: O PP non estudiou o orzamento, o seu discurso cada ano é 
mais triste, ademais en todos os plenos vostede fala de min, do meu salario sen 
argumentos consistentes, o caso e que vostede non falou en términos xeraís do 
orzamento, o que está claro é que os irnos a aprobar. 

Conde Romero: Falei do orzamento, falei de diñeiro e falar de diñeiro é falar do 
orzamento, o demais, o que vostedes fan é fume. Vostedes son os que non falaron del. 

Recórdolle que en inversións vostedes o ano pasado orzamentaron 548 millóns e 
tan so realizaron 187. Vostedes fallaron e ese fallo é da súa responsabilidade, os 
orzamentaron e non os executaron, exemplo de elo é a máquina de praias ¿Onde está?. 
¿Está no garaxe?. 

Das expropiacións do cemiterio de Mañó tamén podemos falar vostedes para 
este fin orzamentaron 3,5 millóns. O estado do cemiterio é lamentable e considero que 
son máis que suficientes os nichos que na actualidade existen, aquí me dá a impresión 
de que hai cousas raras. 

Polo que se refire ós tributos direille que os veciños si din que as taxas 
incrementáronse en máis dun 50%. 

Por fin lle direi que recoñecer non significa pagar. ¿Van vostedes a pagar?. ¿van 
a pagar todo o que van a recoñecer?. 

Tratamos dende a nosa modestia darlles suxerencias e consellos, non o vexan 
sempre como unha crítica, o caso é que o informe do Interventor é penoso, é demoledor 
para a súa xestión. 

González Iglesias: Todos os informes do Interventor de Redondela, todos os que 
eu coñezo teñen reparos pero aquí non estamos para falar do informe do Interventor, 
aquí se trata de dar ideas, de saber o que debemos facer, tamén di o Interventor que a 
taxa por recollida da basura tería que ser de 40.000 pesetas ¿Eso o asume tamén?. O que 
non pode vostede e coller dese informe tan so o que lle convén, se ha de coller todo o 
informe ou non coller un informe o que lle digo e que nos xamais, a diferencia do que 
vostedes fixeron, nos xamais nos dirixirnos a un funcionario para que faga un informe 
dunha determinada maneira. 

En canto á máquina de limpeza de praias direille simplemente que a Deputación 
un ano despois non confirmou a subvención que inicialmente outorgou por valor de 5 
millóns. 

Do cemiterio direille que é o único de todo o término municipal que se pode 
ampliar, ese cemiterio e esa ampliación non solo van a ser para os 6.000 habitantes do 
casco urbano vai a ser para os 30.000 habitantes do término municipal, existe nesta
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cuestión unha demanda clara ademais esa obra non lle vai a custar ó Concello nin un 
céntimo dado que se financiará coa compravenda de nichos. 

Di vostede que recoñecer non significa pagar. Traíame vostede unha soa factura, 
unha soa, que se recoñecera neste pleno e non se houbera pagado. Non as hai salvo que 

a; sexan facturas que compañeiros de vostedes que non quixeron firmar. Nos imos a 
MUMERADO recoñecer e imos pagar. 

¿A que se refire vostede co incremento do 50% en Tributos?. O mellor vostede o 
que viu foi que as cantidades previstas no estado de ingresos subiron e por iso vostede 
deduce que subimos os impostos e as taxas. Direille que eses incrementos en ningún 
caso se deben a unhas modificacións ou incrementos no tipo de gravame, débense a 
traballos de xestión, á inspección tributaria que se fixo no IBI, no IAE, no ICO, en 
aperturas, vostedes enredáronse con esta lectura. 

En conclusión vostedes so realizaron referencias de matiz, de cuestións 
intranscendentes, non plantexaron nada, non deron ideas. 

VOTACIÓN E ACORDO: De conformidade co dictamen da Comisión Informativa de 
Economía, Facenda e Desenvolvemento Local, de data 21 de maio de 2001, O Concello 
Pleno, por doce votos favor dos/ as Concelleiros/ as D. MANUEL JAVIER NÚÑEZ 
SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, DONA M“ PILAR MARTÍNEZ 
GONZÁLEZ, DONA M‘ DEL CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. MANUEL 
IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, DONA Ma DEL 
CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA 
CECILIA PÉREZ ORGE, D. XOSÉ LUIS GRANDE GRANDE e DONA ÁNXELES 
GONZÁLEZ GÓMEZ e o Sr. Alcalde, e con oito votos en contra dos/ as Concelleiros/ as 
D. MANUEL RAMÓN CONDE ROMERO, D. EMILIO SÁNCHEZ SANT ORIO, DONA 
AURORA ALONSO MONTEAGUDO,D. JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. MANUEL 
PUENTES SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ BOULLOSA, D. PABLO REBANAL 
ALFAYA, D. SALVADOR FERMIN PINTOS FERNANDEZ, acorda: 

PRIMEIRO.- Resolver, ó abeiro do establecido no Artigo 198.2 da Lei 39/ 1988 de 
28 de Decembro, reguladora das Facendas Locais, tódolos reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral no seu informe de data 18.05.01, Rfä.- T 57/00, así como nos informes 
unidos ó mesmo nos anexos I ó IV, así como ós recoñecementos extraxudiciais de 
crédito. 

SEGUNDO.- Aprobar provisoriamente o orzamento Xeral do Concello de 
Redondela para o exercicio do ano 2001 (no que figuran integrados xunto co orzamento 
do Concello os dos dous organismos autónomos administrativos), as súas bases de 
execución, a memoria da Alcaldía e memoria económico financeira, a Enmenda 
formulada polo Presidente da Comisión, Liquidacións dos orzamentos do Concello dos 
exercicios de 1999 e 2000, o cadro de persoal, anexo de investimentos, créditos a 
recoñecer extraxudicialmente e demáis documentación engadida no expediente, de 
acordo co seguinte resume:



ORZAMENTO DO CONCELLO: 
INGRESOS ................................................................................................. .. 

GASTOS ..................................................................................................... .. 

ORGANISMOS AUTÓNOMOS: 
CENTRO DEPORTIVO MUNICIPAL ................................................... .. 

CONSERVATORIO DE MÚSICA .......................................................... .. 

ORZAMENTO CONSOLIDADO: 
INGRESOS ................................................................................................ .. 

GASTOS ..................................................................................................... .. 

A).- ORZAMENTO DO CONCELLO 
INGRESOS: 

CAP DENOMINACIÓN 
IMPOSTOS DIRECTOS 
IMPOSTOS INDIRECTOS 
TAXAS E OUTROS INGRESOS 
TRANSFERENCIAS CORRENTES 
INGRESOS PATRIMONIAIS 
TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 
ACTIVOS FINANCEIROS 
PASIVOS FINANCEIROS

1

2
3
4
5
7
8
9 

TOTAL INGRESOS 

................. ..1.961.939.410.- 

................. ..1.961.939.410.- 

PESETAS 

................. ..1.942.783.410. - 

................. ..1.942.783.410. - 

...................... .. 9.605.890. - 

................... .. 40.450.000. - 

648.659.69C 
72.299.718 

348.641.575 
613.928.436 

5.912.202 
111.864.525 

2.000.000 
139.477.264 

1.942.783.410 

GASTOS: 

GASTOS DE PERSOAL 
GASTOS EN BENS CORRENTES 
E SERVIZOS 
GASTOS FINANCEIROS 
TRANSFERENCIAS CORRENTES 
INVESTIMENTOS REAIS 
TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 
ACTIVOS FINANCEIROS 
PASIVOS FINANCEIROS 

TOTAL GASTOS ........ .. 

531.824.914 

759.671.590 
71.576.668 
88.168.339 

434.985.844 
27.377.846 
2.000.000 

27.178.209 

1.942.783.410
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B).- ORZAMENTO DO ORGANISMO AUTÓNOMO "CENTRO DEPORTIVO 

MUNICIPAL: 

ESTADO DE INGRESOS: 
A).- OPERACIÓNS CORRENTES 
3.- TAXAS E OUTROS INGRESOS .............................................................................. .. 310.000.- 
4.- TRANSFERENCIAS CORRENTES ........................................................................ .. 9.199.890.- 
5.- INGRESOS PATRIMONIAIS ............................................................................... .. . 96.000.- 

9.605.890.- 

ESTADO DE GASTOS: 
A).- OPERACIÓNS CORRENTES 
1.- GASTOS DE PERSOAL ............................................................................................... .. 3.336.543.- 
2.- GASTOS DE BÉNS CORRENTES E SERVIZOS .................................................... .. 4.569.347.- 
6.- INVESTIMENTOS REAIS ........................................................................................... .. 1.700.000.- 

9.605.890.- 

C).- ORZAMENTO DO ORGANISMO AUTÓNOMO “CONSERVATORIO DE 
MÚSICA'; 

ESTADO DE INGRESOS: 
A).- OPERACION S CORRENTES 
CAPITULOS 
3.- TAXAS E OUTROS INGRESOS 11.500.000.- 
4.- TRANSFERENCIAS CORRENTES 28.950.000.- 

40.450.000.- 

ESTADO DE GASTOS: 
A).- OPERACIÓNS CORRENTES 
CAPITULOS: 
1.- GASTOS DE PERSOAL 36.750.000.- 
2.— GASTOS EN BENS CORRENTES 

E DE SERVIZOS 1.800.000.- 
4.- TRANSFERENCIAS CORRENTES 850.000.- 

B).- OPERACIÓNS DE CAPITAL 
6.- INVESTIMENTOS 1.050.000.- 

TOTAL . 40.450.000.-



D).- RESUME DO PRESUPOSTO CONSOLIDADO: 
INGRESOS: 

CAP 1 IMPOSTOS DIRECTOS 648.659.69( 
CAP 2 IMPOSTOS INDIRECTOS 72.299.71ã 
CAP 3 TAXAS E OUTROS ING. 360.451.575 
CAP 4 TRANSF. CORRENTES 621.178.436 
CAP 5 INGRESOS PATRIMON. 6.008.202 
CAP 6 ENAXENAC. INVEST. 
CAP 7 TRANSF. CAPITAL 111.864.525 
CAP 8 ACTIVOS FINANC. 2.000.00( 
CAP 9 PASIVOS FIN ANC. 139.477.264 

TOTAL INGRESOS 1.961.939.410.- 

GASTOS: 
CAP 1 GASTOS PERSOAL 571.911.457» 
CAP 2 GASTOS BENS CRTES. 766.340.937.- 
CAP 3 GASTOS FINANCEIROS 71 .576.668.- 
CAP 4 TRANSF. CORRENTES 58.118.449.- 
CAP 6 INVESTIMENT. REAIS 437.435.844.- 
CAP 7 TRANSF. CAPITAL 27.377.846.- 
CAP 8 ACTIVOS FINANC. 2.000.000.- 
CAP 9 PASIVOS FINANC. 27.178.209.‹ 

TOTAL GASTOS 1.961.939.410.- 

TERCEIRO.- Proceder á publicación no Boletín Oficial da Provincia de anuncio 
polo que se expoña ó público o expediente e acordo adoptado, facendo constar que por 
prazo de quince días hábiles os interesados indicados no artigo 22.1 do R.D. 500/90, do 
20 de Abril, poderán examinalo e formula-las reclamacións aos que se refire o apartado 
2 do artigo citado. 

CUARTO.- O orzamento considerarase definitivamente aprobado se durante o 
periodo citado non se presentaran reclamacións, entrando en vigor previa inserción no 
Boletín Oficial da Provincia dun resume por capítulos de cada un dos presupostos que o 
integran. 

QUINTO.- Do orzamento aprobado remitirase copia ós órganos competentes do 
Estado e Comunidade Autónoma.-
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9.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE ECONOMIA, FACENDA 

E DESENVOLVEMENTO LOCAL REFERIDA A SOLICITUDE DUN ANTICIPO DE 
18.475.264 PESETAS A CAIXA DE ANTICIPOS DE COOPERACIÓN DA 
DEPUTACIÓN PROVINCIAL. 

ANTECEDENTES 
Con data de 21-III-2001 O Sr. Concelleiro de Economía, Facenda e 

Desenvolvemento Local efectúa proposta no sentido de solicitar da Caixa de Anticipos 
de cooperación provincial da Deputación Provincial un anticipo de 18.475.264 pesetas 
para atender á financiación de diversos investimentos. 

Con data de 23-III-2001 emite informe o Interventor do Concello que consta no 
expediente (Rexistro Entrada: 2245). 

Con data 22-V-2001 a Comisión Informativa de Economía, Facenda e 
Desenvolvemento Local dictamina favorablemente a proposta efectuada. 

INTERVENCIÓNS: 

Conde Romero: Este expediente é mais do que se dixera antes. É un préstamo 
mais. Estamos en contra do endeudamento. Non o aceptamos. 

González Iglesias: Este anticipo responde a un compromiso do Presidente da 
Deputación co Concello de Redondela. 

VOTACIÓN E ACORDOzDe conformidade coa proposta realizada e co dictame 
emitido o Concello Pleno por doce votos a favor dos/as Concelleiros/as D. MANUEL 
JAVIER NÚÑEZ SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, DONA M“ PILAR 
MARTÍNEZ GONZÁLEZ, DONA M‘ DEL CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. 
MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, DONA Ma 
DEL CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA 
CECILIA PÉREZ ORGE, D. XOSÉ LUIS GRANDE GRANDE e DONA ÁNXELES 
GONZÁLEZ GÓMEZ e o Sr. Alcalde, e con oito votos en contra dos/as Concelleiros/as 
D. MANUEL RAMÓN CONDE ROMERO, D. EMILIO SÁNCHEZ SANTORIO, DONA 
AURORA ALONSO MONTEAGUDO,D. JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. MANUEL 
PUENTES SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ BOULLOSA, D. PABLO REBANAL 
ALFAYA, D. SALVADOR FERMIN PINTOS FERNANDEZ, acorda: 

Primeiro.- Solicitar da caixa de anticipos" de cooperación provincial da 
Deputación Provincial de Pontevedra, un anticipo de dezaoito millóns catrocentas 
setenta e cinco mil duascentas sesenta e catro, 18.475.264, pesetas, para atender ao 
financiamento municipal dos seguintes investimentos do ano 2001: 

Finalidade Pesetas 
Sumidoiro en Santo Paio de Arriba, POL/ 01 ............................................ .. 3.848.826 
Saneamento en Torre de Calle .................................................................... .. 8.059.543 
Pavimentación de rúas: Cabeiro-Monteiro e outras, PPC/ O1 ................... .. 6.566.895 

Total .... .. 18.475.264



A amortización do anticipo efectuarase en dez anualidades, correspondendo 
realizar a prirneira delas o día seguinte ao de cumprimento dun ano da data do 
correspondente documento contractual. 

O Concello deberá pagar á caixa de anticipos de cooperación provincial, da 
Deputación Provincial de Pontevedra, un 2 por 100 (369.505 pesetas) en concepto de 
<gastos de administración> do anticipo. 

Segundo.-Facultar expresamente á caixa de anticipos e á Deputación Provincial 
de Pontevedra a reter e compensar as posibles débedas futuras do Concello de 
Redondela coa caixa de anticipos, con calquera cantidade que o Concello deba percibir 
da Deputación ou de calquera dos seus organismos autónomos por calquera concepto, 
ben sexa de subvención ou transferencia corrente ou de capital. 

Terceiro.- O Concello de Redondela consignará nos estados de gastos dos seus 
orzamentos dos anos 2.002 ao 2.011, ambos inclusive, a contía de 1.847.526,4 pesetas en 
cada exercicio para responder do pago da cuota anual de amortización do anticipo 
indicado. 

URXENCIAS 

Previa exposición das razóns de urxencia pola Presidencia o Concello Pleno por 
unanimidade dos/ as Sres/ as Concelleiros/ as presentes acordan o tratamento e 
consideración dos seguintes asuntos: 

A1.- PROPOSTA DA ALCALDÍA REFERENTE A DECLARACIÓN DA 
NECESIDADE DE OCUPACIÓN DOS TERREOS DONDE SE LOCALIZARÁ A 
AMPLIACIÓN Do CEMITERIO MUNICIPAL DE MAÑÓ. 

ANTECEDENTES 
Pola Presidencia dase lectura a proposta da Alcaldía de data 29-05-01 que 

literalmente transcrita di: 

As vixentes NN.SS.MM. de Redondela califican como "Solo non urbanizable 
adscrito a equipamentos públicos" determinados terreos contiguos ó cemiterio 
municipal de Mañó. 

Os Artigos 114 e 153.2 da Lei do Solo de Galicia (LSG) indican que os Concellos 
para a obtención de terreos destinados a equipamentos públicos e dotacións públicas 
poderán desenrola-las actuacións expropiatorias que consideren necesarias. 

Así mesmo, o Art. 33 da Lei do Réxime do Solo e Valoriacións Urbanísticas, en 
concordancia co Art. 54 da LSG, indica que a aprobación de Pláns de Ordenación 
Urbana implica a declaración de utilidade pública e a necesidade de ocupación de 
aqueles terreos que están afectos afíns expropiatorios. 

Co propósito de materializa-lo equipamento citado polo Concello se procedeu a 
redactar proxectos de obra denominados "Urbanización da ampliación do Cemiterio de 
Mañó" e "Ordenación e Urbanización da Ampliación do Cerniterio Municipal", así como
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confeccionar a relación de bens afectados na que consta descripción do seu estado 
material e xurídico e que se transcribe en anexo a esta proposta. 

En virtude do exposto, visto o informe xurídico que, emitido por Secretaría, 
consta no expediente, se propón ó Concello Pleno a adopción do seguinte acordo: 

PRIMEIRO.- Iniciar expediente expropiatorio entendendo implícita por razóns 
de planeamento a utilidade pública da obra denominada "Ampliación e Urbanización 
do Cemiterio de Mañó" así como a declaración de necesidade de ocupación dos terreos 
que se consideran necesario expropiar e que constan descritos e relacionados nos seus 
aspectos material e xurídico, que asimesmo se aproba, sometendo nembargantes tal 
relación a información pública de 15 días mediante anuncios que se publicarán no 
B.O.P., nun dos diarios de maior circulación da Provincia e Taboleiro Municipal de 
Edictos a efectos de que os interesados e calquera outra persoa, poidan aportar por 
escrito os datos oportunos para a rectificación de posibles erros da relación publicada 
ou opoñerse por razóns de fondo ou de forma á necesidade de ocupación. 

SEGUNDO.- Notifica-lo presente acordo individuahnente ós interesados que 
constan no expediente coa especificación dos recursos que procedan. 

TERCEIRO.- De non producirse reclamacións considerase aprobada 
definitivamente a relación concreta de bens confeccionada iniciándose a fase de 
xustificación do xustiprecio na que se emplearan os criterios de valoración establecidos 
na Lei 6/ 98. 

ANEXO: 
RELACIÓN DE PROPIETARIOS E BENS A EXPROPIAR PARA URBANIZACIÓN 
DE CIMETERIO MAÑÓ-COSTEIRA-QUINTELA REDONDELA. 
N'PARCELA NOME E DESCRICIÓN FINCA BENS EXPROPIAR 
Parcelario APELIDOS 
Proxecto Enderezo Situación 

D.N.I. Superficie Lindeiro actuais Supeficie Outros 
Tipo de terreo 

JOSE FERVENZA Quintela NORTE: Heredeiros de 4.730 M/ 2 Labradío e monte 
OTERO 6.935 m2 Manuel Otero-Camiño de poblado 

Labradío-Monte servicio de fincas-José Portela Galpón de 36,90m/ 2 
Poblado Rodríguez. Emparrado de viña 59 

SUR: María Saladina Cardama m/ 2 
Zabaleta -Manuel Crespo Eucaliptos 60 unds. 
González-Santiago Acuña Carballos 13 unds. 
Garrido-Santiago Acuña Presa auga 1 und. 
Balado e Francisco Fervenza 
Otero. 
LESTE: Alfonso Domínguez 
Pérez -Santiago Acuña 
Balado-José Portela Rodríguez 
e Franscisco Fervenza Otero. 
OESTE: Camiño dos Frades e 
Francisco Fervenza Otero. 

FRANCISCO NORTE: José Fervenza Otero 
FERVENZA SUR: Manuel Crespo 
OTERO González 

LESTE :José Fervenza Otero 
OESTE : José Fervenza Otero



JOSÉ PORTELA 
RODRÍGUEZ 

NORTE Alfonso Domínguez 
Pérez 
SUR: Concello de Redondela 
LEsTEzCamíño 
OESTE: José Fervenza Otero 

22 uds. pés de vif 
12 unds. de poste 
34 ml. muro de p 
de bloque 

AURORA 
SANJORGE 
PESQUEIRA 

NORTE: Estrada N-550 
SUR: Concello de Redondela 
LESTE: Estrada N-550 
OESTE: Camiño 

212, s0 m/2 
emparrado de '

. 

182 unds. pés de ' 

32 unds. de poste 
2 unds. de Carb 

CONCEPCION 
MÍGUEZ NÚÑEZ 

Quintela- 
323 m/2 
Monte poblado 

NORTE: Concello de 
Redondela — Santiago Acuña 
Balado e Camiño. 
SUR: Gerardo Senra Vilas 
LESTE: Concello de 
Redondela e camiño. 
DESTE: Santiago 
Balado 

Acuña 

3 Unds. Carballos 
1 2 Unds. de 
Eucaliptos 

GERARDO 
SENRA VILAS 

Quintela- 
404 m/2 
Monte poblado 

NORTE: Santiago Acuña 
Balado e Concepción Míguez 
Núñez 
SUR:Concello de Redondela 
LESTE: Concello de 
Redondela 
OESTESantiago Acuña 
Balado 

10 unds. de Eucal ptos 
5 unds. de Piñeiros 
6 Unds.de Carballos 

SANTIAGO 
ACUÑA 
BALADO 

Quintela- 
723 m/2 
Monte poblado 

NORTE: José Fervenza Otero 
SUR: Concepción Míguez 
Núñez - Gerardo Senra Vilas e 
Santiago Acuña Balado. 
LESTE: Concepción Míguez 
Núñez e Gerardo Senra Vilas 
OESTE: José Fervenza Otero e 
Santiago Acuña Garrido 

6 Uds.de piñeiros 
4 Uds. de carballos 
10 Uds. de eucali; tos 

RELACIÓN PROPIETARIOS E BÉNS A EXPROPIAR AMPLIACIÓN CEMITERIO MAÑÓ — COSTEIRA-QUINTELA-REDONDELA 
N°PARCELA 
Parcelaria 
Proxecto 

NOME E 
APELIDOS 
Enderezo 
D.N.I. 

DESCRICIÓN FINCA BÉNS EXPROPIAR 

Situación 
Superficie 
Tipo de terreo 

Lindeiros actuais Superficie Out-ros 

ISMAEL 
LOSADA 
FERNANDEZ 
Costeira, 104- 
Quintela- 
Redondela 
34.122.034-Q 

Mañó-Costeíra 
2.468 m2 
Labradío 

Norte: Perfecto Garrido 
González 
Sur : Rego de auga 
Leste : José Toucedo Telmo 
Oeste : Adolfo Darriba Lago 

337 M2 35 Uds. Pés de v 
21 Uds. de poste 
2 Ud. de frutais 

ADOLFO 
DARRIBA 
LAGO 
Río Frío, 38- 
Chapela- 
Redondela 
35.914.291-K 

Mañá-Costeira 
1.097 M2 
Monte baixo 

Norte: Perfecto Garrido 
González 
Sur : Rego auga 
Leste : Ismael Losada 
Fernández 
Oeste : Enriqueta Cabaleiro 
Rodríguez 
e Celso Padín



( Selo da Corporación )
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Serie A N.° 1176037 
ENRIQUETA 
CABALEIRO 
RODRÍGUEZ 
O Muro, 46- 
Quinteiro- 
Quintela- 
Redondela 
76.979.691 

Mañó-Costeira 
1.667 M2 
Labradío 

No :Antonio Salgado 
mez 

Sur :Celso Padín 
Leste : Adolfo Darríba Lago 
Oeste : Camiño dos Frades 

1.667 M2 2 Ud. de Carballo 

PERFECTO 
GARRIDO 
GONZÁLEZ 
Camiño Eira 
Pedriña, 9- O 
Muro-Vilavella 
9.922.478 

Mañó-Costeira 
2.010 M2 
Cultivo-viñedo 

Norte :Santiago Acuña 
Balado 
Sur : Ismael Losada 
Fernández e Adolfo Darriba 
Lago 
Leste :Cemiterio 
Oeste :Antonio Salgado 
Gómez e Enriqueta Cabaleiro 
Rodríguez 

Galpón 32,48 M2; 
220 Uds. pés de 
viña; 
45 Ud. de postes. 
Árbores frutais: 10 
Uds. maceiras, 20 
Uds. Pexegueiros e 
10 Uds. Castiñeiros. 
157 M2 de 
emparrado viña 

ANTONIO 
SALGADO 
GÓMEZ 
Costeira, 71 - 

Quintela - 

Redondela 
76.985.724-D 

Mañó-Costeira 
1.888 M2 
labradío 

Norte : Manuel Crespo 
González e 
M' Saladina Cardama 
Zabaleta 
Sur : Enriqueta Cabaleiro 
Rodríguez 
Leste: Perfecto Garrido 
González e Santiago Acuña 
Balado. 
Oeste : Camiño dos Frades 

3 Uds. de carballos 

SANTIAGO 
ACUÑA 
BALADO 
O Muro, 11- 
Vilavella - 
Redondela 
35.990.102-R 

Mañó-Costeira 
890 M2 
Monte baixo 

Norte : Santiago Acuña 
Garrido 
Sur : Perfecto Garrido 
González 
Leste : Cemiterio Mañó 
Oeste : Antonio Salgado 
Gómez 

8 Uds. de carballos 

SANTOS 
ACUÑA 
GARRIDO 
Camiño Eira 
Pedriña, 4 - 

Redondela 
35.854.198-G 

Mañó-Costeira 
767 M2. 
Monte baixo 

Norte : Santiago Acuña 
Garrido 
Sur :Santiago Acuña 
Balado 
Leste : Cemiterio Mañó 
Oeste : Manuel Crespo 
González 

20 Uds. de carballo 

SANTIAGO 
ACUÑA 
GARRIDO 
Camiño Eira 
Pedriña, 14 - 

Redondela 
35.854.198-G 

Mañó- Costeira 
1.222 M2 
Viñedo 

Norte : Santiago Acuña 
Balado e José Fervenza Otero. 
Sur :Santos Acuña Garrido 
Leste: Cemiterio Mañó 
Oeste : Manuel Crespo 
González 

176 Uds. pès de viña 
310 M2 emparrado 
viña 
7 Ud. de carballo 
1 Ud. de eucalipto 
3 Ud. de pino 

MANUEL 
CRESPO 
GONZÁLEZ 
Costeira, 40 - 

Quintela - 

Redondela 
35.881 .982-G 

Mañó-Costeira 
497,50 M2. 
Monte baixo 

Norte : Sendeiro 
Sur : Antonio Salgado 
Gómez 
Leste : Santiago Acuña 
Garrido e Santos Acuña 
Garrido 
Oeste : M' Saladina Cardama 
Zabaleta 

8 Uds. de carballo 

M' SALADINA 
CARDAMA 
ZABALETA 
Quinteiro, 38- 
Quintela- 
Redondela 
35.860.707 

Mañó-Costeira 
497,50 M2 
Monte baixo 

Norte : Sendeiro 
Sur : Antonio Salgado 
Gómez 
Leste z Manuel Crespo 
González 
Oeste : Camiño dos Frades



SANTIAGO Mañó-Costeira Norte: José Fervenza Otero e 
ACUÑA 1.238 M2. sendeiro 
BALADO Monte poblado Sur : Gerardo Senra Vilas e 
O Muro, 11 - Santiago Acuña Garrido 
Vilavella - Leste : Concepción Míguez 
Redondela Núñez, Gerardo Senra Vilas- 
35.990.102-R Sendeiro 

Oeste : José Fervenza Otero e 
sendeiro 

INTERVENCIÓNS: 

Conde Romero: No es asunto claro, o tempo vai a dicir o cemiterio cubre as 
necesidades do casco de Redondela. Dáme a impresión de que hai algo que non marcha. 
Non é necesario expropiar nada. 

González Iglesias: Vostedes non queren a ampliación do cemiterio. Coa 
normativa actual é imposible a ampliación doutros Cemiterios. Existen, ó día de hoxe, 
decenas e decenas de peticións de nichos. Debemos facer un mantemento serio sobre 
este tema. A ampliación non lle vai a custar nada ó Concello nin a ningún Cidadán de 
Redondela. 

Conde Romero: O 40% da extensión actual do cemiterio está sen edificar. Hai 
cobertura dentro do mesmo terreo ademais o Concello ten 110 nichos dispoñibles, xa 
sabemos que os novos nichos se van a vender pero esa necesidade non é prioritaria creo 
que en Redondela existen outras actuacións mais urxentes. 

Alcalde: Hai demanda e vaise a autofinanciar. 

VOTACIÓN E ACORDO: O Concello Pleno por doce votos a favor dos/as 
Concelleiros/as D. MANUEL JAVIER NÚÑEZ SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ 
IGLESIAS, DONA M9 PILAR MARTÍNEZ GONZÁLEZ, DONA M9 DEL CARMEN 
RODRÍGUEZ CUNHA, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ 
FERNÁNDEZ, DONA Me DEL CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. XOSÉ CARLOS 
PAZOS DOCAMPO, DONA CECILIA PÉREZ ORGE, D. XOSÉ LUIS GRANDE 
GRANDE e DONA ÁNXELES GONZÁLEZ GÓMEZ e o Sr. Alcalde, e con oito votos 
en contra dos/as Concelleiros/as D. MANUEL RAMÓN CONDE ROMERO, D. EMILIO 
SÁNCHEZ SANTORIO, DONA AURORA ALONSO MONTEAGUDO,D. JOSE LUIS 
ALONSO BASTOS, D. MANUEL PUENTES SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ 
BOULLOSA, D. PABLO REBANAL ALFAYA, D. SALVADOR FERMIN PINTOS 
FERNANDEZ, acorda aprobar nos seus propios términos a proposta transcrita. 

BL-CONVENIO DE COLABORACIÓN ENTRE O ENTE PÚBLICO PORTOS 
DE GALICIA, A AUTORIDADE PORTUARIA DE VIC@ CONCELLO DE REDONDELA E A DEPUTACIÓN PROVINCIAL DE PONTEVEDRA. 
ANTECEDENTES 

Polo Sr. Alcalde explícase o borrador do Convenio que o Ente Público Portos de 
Galicia; a Autoridade Portuaria de Vigo; o Concello de Redondela e a Deputación de 
Pontevedra teñen o propósito de formalizar.
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serie A N.° 1176038 
O Convenio citado ten por obxecto establecer as bases de colaboración técnica e 

económica entre as institucións públicas citadas a fin de realizar a obra denominada 
"Acondicionamento e mantemento da zona portuaria de Chapela" que inclúe as 
seguintes actuacións: 

-Prolongación do actual peirao de Chapela. 
-Paseo marítimo e acondicionamento do vial rodado. 
-Formación dunha praia artificial. 
-Consüucción de dous espigóns de contención. 

Segundo as cláusulas segimda, terceira, cuarta e quinta os compromisos de 
financiación das administracións públicas intervintes son as seguintes: 

-Autoridade Portuaria de Vigo: 100 millóns de pesetas. 
-Portos de Galicia: 30 millóns de pesetas. 
-Deputacíón Provincial: 30 millón de pesetas. 

O Concello de Redondela comprométese, unha vez recibidas definitivamente as 
obras e previa a oportuna comunicación a asurni-la conservación e limpeza das zonas 
públicas que non sexan de uso estrictamente portuario e que se lle indicarán na acta de 
comunicación que se lle notifique ó Concello de Redondela. 

O Convenio prevé a constitución dunha comisión de seguimento. 
INTERVENCIÓNS 

Pazos Docampo: É unha actuación agresiva para a ría e o entorno, apoiamos a 
construcción dun paseo marítimo pero non a ese custe tan agresivo sobre todo no que se 
refire os espigóns. A vía xa experimentou excesivos ataques. 

Conde Romero: Creemos que é unha obra moi beneficiosa para os veciños. Non 
compartimos a exposición do Sr. Pazos. Os estudios non dicen o que el estaba 
manifestando. 

González Iglesias: A actuación é importante para os veciños de Chapela. Non se 
pode estar falando dunha actuación agresiva tan alegremente. Hai e haberá estudios de 
impacto ambiental e de dinámica do litoral. Debemos ser consecuentes. O BNG apoiou e 
apoia actuacións similares incluso máis agresivas, tal e como eles dicen, no término 
municipal de Vigo incluso o BNG deu o visto bo ó recheo de Fandicosta na zona de 
enfrente a nós. Estamos falando de 10.000 metros cadrados de xardín para unha zona mi 
castigada. Creo que o fin é xusüficable. A disculpa de vostede debe ser outra e lla deben 
vostedes explicar ós veciños de Chapela. Deben vostedes decir ós veciños de Chapela 
que non van a ter praia por unhas agresións que non constan en ningfm informe. 

Pazos Docampo: Somos contrarios a calquera actuación negativa na ría. No tema 
do paseo dixemos que estabamos dispostos a ceder, agora ben, si se me certifica que esa 
actuación non vai a ter ningunha incidencia negativa non teremos problema en 
considerar o proxecto pero creo que facer dous espigóns non ten nada que ver con facer 
un paseo era a idea inicial. Alguén terá .que demostramos que estamos errados co que



estamos dicindo, ademais os estudios dos que vostedes falan os descoñecemos ¿Dónde 
están?. 

O caso é que tenos moita preocupación por algo que pode ter unha incidencia 
moi negativa para a ría. Nos preocupa mais a ría que certos votos. Repito que si eses 
informes chegan e se acreditan, se dicen que a actuación é correcta cambíaremos a nosa 
postura. 

Conde Romero: Os estudios vanse a realizar. Este tipo de obras non van a ser 
ningún desastre, o caso é que para dar pasos hacía adiante tenos que empezar por 
aprobar o Convenio. Vostedes parece que xa adiviñaron o que vai a pasar. Levamos 
anos e anos intentanto conseguir para Chapela algo moi parecido ó que prevé o 
convenio por iso o apoiamos e felicitamos ós veciños de Chapela por este logro. 

González Iglesias: O BNG debería deixar o fundamentalismo. Vostedes non son 
donos de nada, non son donos da ría iso de decir que transiximos ou non transiximos 
non se entende, poderan vostedes estar de acordo ou en desacordo pero de transixir 
nada, repito que vostedes non son donos da ría para transixir. ¿Que se van a replantexar 
o tema?. Aquí se esta votando agora un convenio nada mais. Cando chegen os informes 
é cando poden vostedes votar en contra pero agora non, agora non ten sentido. 

VOTACIÓN E ACORDO: O Concello Pleno, por dezaseis votos favor dos/as 
Concelleiros/as D. MANUEL JAVIER NÚÑEZ SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ 
IGLESIAS, DONA Me PILAR MARTÍNEZ GONZÁLEZ, DONA Më DEL CARMEN 
RODRÍGUEZ CUNHA, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ 
FERNÁNDEZ, DONA Më DEL CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. MANUEL 
RAMON CONDE ROMERO, D. EMILIO SÁNCHEZ SANTORIO, DONA AURORA 
ALONSO MONTEAGUDO,D. JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. MANUEL PUENTES 
SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ BOULLOSA, D. PABLO REBANAL ALFAYA, D. 
SALVADOR FERMIN PINTOS FERNANDEZ e o Sr. Alcalde, e con catro votos en 
contra dos/as Concelleiros/as D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA CECILIA 
PÉREZ ORGE, D. XOSÉ LUIS GRANDE GRANDE e DONA ÁNXELES GONZÁLEZ 
GÓMEZ, acorda: 

Primeiro.- Aprobar o borrador do convenio denominado "Convenio de 
Colaboración entre o Ente Público Portos de Galicia, A Autoridade Portuaria de Vigo, 
Concello de Redondela e a Deputación de Pontevedra", que ten por obxecto establecer 
as bases de colaboración técnica entre os entes públicos citados para realizar a obra 
denominada “Acondicionamento e mantemento da zona portuaria de Chapela". 

Segundo.- Instar o Secretario do Concello a Suscribir dilixencia no borrador do 
convenio indicado facendo constar a probación recaída. 

Terceiro.- Facultar o Sr. Alcalde para a formalización do convenio e para cantos 
outros actos de xestión e tramitación sexan necesarios. 

Cuarto.- Remitir o presente acordo ás entidades públicas participantes na 
formalización.
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Serie A N.° 1175039 

C).-MOCIÓN DO SR. CONCELLE' o D GRUPO MUNICIPAL DO BNG 
REFERENTE A DIVERSAS CUESTIÓNS DAS ESTACIÓNS FERROVIARIAS DE 
REDONDELA E CHAPELA. 
ANTECEDENTES 

Con data 23-05-2001, ten entrada no Concello escrito do Sr. Concelleiro Pazos 
Docampo que literalmente transcrito dí: 

O ü-en foi de sempre un meio de transporte que en Galiza, dada a cativeza de 
outras infraestructuras viarias, permitiu a comunicación entre as vilas e cidades galegas. 

A situación a día de hoxe de contar cuns camiños de ferro pouco diferentes dos 
existentes ao comezo do século XX, non favorecen o potenciamente dun meio de 
comunicación máis rápido, menos contaminante, e con menos impacto ambiental na súa 
construcción. Ésta é a realidade fronte ás continuas promesas de investimentos 
millonarios, que permitirían pasar en pouco tempo de velocidades meias de 60 qm/ h a 
outras próximas aos 300 qm/ h. 

A esta carencia endémica de infraestructuras suma-se unha política, que Renfe 
está a levar a cabo en Galiza, de reducción continuada das paradas nas estacións 
intermedias. 

A noticia dun novo horario de servizos entre Vigo e A Coruña, que se pretende 
sexa operativo no mes de xuño, que supón unha nova reducción de paradas nas 
estacións de Redondela e Chapela, é unha nova agresión aos dereitos dos veciños e 
veciñas de Redondela de acceso a un servizo público tan necesario. 

Por todo isto o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA GALEGO 
propón ao Pleno da Corporación a adopción dos seguintes acordos: 

1.- Trasladar á Dirección de Renfe, e ao Ministerio de Fomento a total oposición 
da Corporación Municipal a calquera nova reducción de servizos nas estacións de 
Redondela e Chapela. 

2.-Esixir a Renfe e ao Ministerio de Fomento a parada dos TRD na estación de 
Redondela, como centro de comunicación ferroviario da comarca. 

3.- Instar á Xunta de Galiza e esixir a Renfe e mais ao Ministerio de Fomento o 
cumprimento dos dous pontos anteriores. ' 

INTERVENCIÓNS 

Pazos Docampo: O exposto é unha realidade plena pasando de dez trens diarios 
a Coruña a tan só sete e o mesmo ocurre en sentido contrario. Isto é grave para nos. 
Renfe tan so pretende aumentar a velocidade suprimindo paradas. Isto é absurdo. 
Redondela ten que ter comunicación co resto de Galicia. 

Conde Romero: Estamos en contra de que se supriman líneas de tren. Apoiamos 
a moción e a facemos nosa aínda que deberiamos esixir de Renfe un mantemento e unha 
limpeza mais profunda das estacións.



Alcalde: Reiteradamente se insta a Renfe o mantemento das estacións, o 
problema é que poucas veces fan caso. 

Núñez Salgado: Coincidimos coa moción e co exposto polo PP. 

VOTACIÓN E ACORDO: O Concello Pleno, por unanimidade dos asistentes 
acorda aprobar a moción transcrita nos seus propios términos instando asimesmo a 
RENFE o mantemento e limpeza das estacións existentes no término municipal de 
Redondela (Redondela e Chapela). 

DL-MOCIÓN DO SR. CONCELLEIRO DO GRUPO MUNICIPAL DO BNG 
D. CARLOS PAZOS DOCAMPO REFERENTE O FUNCIONAMENTO DA OFICINA 
DE CORREOS DE REDONDELA. 
ANTECEDENTES 

Con data 29-05-2001 ten entrada no Concello escrito do Sr. Concelleiro Pazos 
Docampo que literalmente transcrito dí: 

Nos últimos cinco anos o volume de traballo de Correos ten aumentado debido á 
correspondencia xerada polas novas compañias telefónicas, a publicidade institucional 
ou correo comercial, entre outras. Fronte a esto o cadro e persoal actual da oficina de 
Correos de Redondela ten un traballador menos que hai seis anos. Esta situación implica 
que o persoal sexa incapaz de asumir a carga de traballo polo que a media de entrega da 
correspondencia en Redondela é de entre 3 a 9 días, cando a Lei Postal obriga ao 
operador público a realizar, polo menos, o reparto cinco días a semana. Este retraso no 
reparto trae graves consecuencias para os/ as usuarios deste servicio, como 
convocatorias perdidas, prazos vencidos, citas hospitalarias con retraso ou ofertas de 
emprego que chegan fora da data. 

Hai que engadir, ademais, que no rural do noso concello a media por carteiro é 
de 1.600 persoas mais as empresas, e que da oficina de Redondela dependen 
postalmente os Concellos de Pazos de Borbén, Fornelos de Montes e parte da parroquia 
de Chapela. 

A día de hoxe fai-se insostibel esta situación ao non contar cun servizo de correos 
áxil e no que se pida confiar, no referente aos prazos de entrega da correspondencia. 

Diante deste problema, que afecta en maior ou menor medida a todo o Concello 
de Redondela, o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA GALEGO solicita ao 
Pleno da Corporación a adopción dos seguintes acordos: 

1.- Esixir á Dirección Xeral da "Entidade Pública Empresarial Correos y 
Telégrafos" dote á oficina de Redondela do persoal necesario para o cumprimento das 
obrigas legalmente establecidas. 

2.- Esixir ao Ministerio de Fomento tome as medidas necesarias para o normal 
funcionamento da oficina de correos de Redondela.



( Selo da Corporación ) ( Sõnatu 7o Presidente ) 

INTERVENCIÓNS 

Pazos Docampo: O exposto é unha realidade. A correspondencia chega cada oito 
ou nove días. Non é serio. 

Serie A N.° 1176040 

Conde Romero: Non coñecemos a moción ata agora. Non palpo que existan 
graves dificultades pero todo o que implique mellora conta co noso apoio. 

Núñez Salgado: O sentir xeral é que servicio non funciona. 
VOTACIÓN E ACORDO: O Concello Pleno, por unanimidade de todos os 

membros asistentes, acorda aprobar a moción transcrita nos seus propios términos. 

EL-MOCIÓN DO SR. CONCELLEIRO DO GRUPO MUNICIPAL Do PP D. 
MANUEL CONDE ROMERO REFERENTE Á REALIACIÓN DUN PLANO 
MUNICIPAL DE TRÁFICO. 

ANTECEDENTES 
Con data de 28 de maio de 2001 ten entrada no Concello escrito do Sr. 

Concelleiro Conde Romero que, literalmente transcrita dí: 

Nos últimos meses se están levando a cabo cambios de dirección e sentido na 
Circulación do tráfico, así como a instalación de nova sinalización nas rúas do casco 
urbano de Redondela, sen a suficiente información previa para veciños e usuarios o que 
está ocasionando bastante confusión e caos entre os mesmos. 

A constante eliminación de prazas de aparcamento sen buscar lugares 
alternativos de estacionamento dos vehículos está afectando negativamente no comercio 
local. 

O Partido Popular considera que as medidas que se están levando a cabo 
deberan de partir, previamente, dun estudio serio e pormenorizado realizado por 
persoal técnico e cualificado, e suficientemente debatido cos grupos políticos da 
Corporación e os colectivos sociais, con anterioridade a súa posta en marcha. 

Para elo sería necesario, en primeiro lugar, dotar unha partida económica 
suficiente para levar a cabo os indicados traballos, ou incluso realiza-lo mesmo en 
convenio coa Universidade de Vigo. 

Polo exposto, o grupo municipal do Partido Popular de Redondela, solicita ó 
Pleno da Corporación a adopción d seguinte acordo: 

1.-Dotar no presuposto do Concello para o ano 2001 dunha partida presupostaría 
en contía suficiente para a realización dun Plan de Tráfico serio, responsable e 
pormenorizado para resolver definitivamente os problemas de circulación no casco 
urbano de Redondela, e amplialo ó de Chapela con obxecto de solucionar tamén os 
graves problemas de tráfico do casco urbano con maior poboación do Concello. 

2.-Realizar unha campaña de concienciación e información dirixida ós veciños e 
conductores, coa suficiente antelación á posta en marcha do Plan de Tráfico.



INTERVENCIÓNS 

Conde Romero: A moción é clara a situación do tráfico neste momento é caótica. 
Pazos Docampo: Hai un estudio feito sobre o tráfico e creo que o PP o coñecía 

cando gobernou, se está poñendo en marcha pero non existen solucións milagrosas o 
caso é que o tráfico en Redondela no funcionará ben como noutros Concellos que con 
menos volume de automóbiles teñen máis problemas que nos. Un estudio técnico nesta 
materia non garante nada o exemplo é Vigo. Que fixo un estudio exhaustivo que pouco 
ou nada solucionou. O plan que temos é o plan que tiña o PP ademais as estradas non 
as mesmas e o parque automobilístico aumentou. Os colectivos que vostede di non están 
tan descontentos como vostede manifesta, creo que a moción do PP está fora de lugar. 
Ningún Grupo Político cuestionou ata agora o Plan de tráfico, repito que pode 
mellorarse pero non hai milagres, Cangas, Moaña, Porriño funcionan bastante peor, 
ademais non é lóxico pagar por algo que xa temos feito. 

Núñez Salgado: Desde logo o tráfico é mellorable o PP sabia deste proxecto e 
non tivo valentía de levalo a cabo. 

Conde Romero: Correos mal, Renfe mal, tráfico mal. Ese estudio que vostedes 
din non sirve e deben buscarse solucións, vostedes non poden cortar o bacallao por 
donde lle dá a gana. O Concello de Redondela é dentro dos de un tamaño o que está 
peor, ademais as comparacións con Cangas ou Moaña non valen, eses Concellos non 
teñen circulación. Trátase de mellorar o que hai. Convoque vostede ós taxistas, á 
Asociación de Comerciantes e cando as convoque, convoque tamén ó grupo municipal 
do PP, vostede non pode dicir que está ben o tráfico, iso non é certo. A moción é de 
sentido común vostede sigue instruccións do seu xefe máximo. Voten vostedes 
responsabilidade. 

Pazos Docampo: Non dixen que o tráfico estivera ben, dixen que pode 
mellorarse e dixen que é un problema difícil de solucionar, que non existen ideas 
máximas, tamén lle digo que eu non convoquei ningunha reunión para solventar esta 
problemática aínda que si houbo colectivos que viñeron a falar conmigo. Si vostede 
realmente quixera levar adiante a súa moción debera haber realizado unha emenda o 
Presuposto para prever este gasto, agora xa lle pasou a oportunidade. Certo que existen 
retencións a hora punta, pero tamén é certo que o tráfico está mellor que antes. Si hai 
que facer algún cambio se pode facer. Repito que creo que os estudios que vostede 
propón non solucionan nada. 

Conde Romero: Vostede recoñece que está mal pero di que non está disposto a 
gastar cuartos, vostede é un adiviño. Vostede xa sabe que o estudio que se pode 
encargar non vai a servir para nada, o certo é que o tráfico é caótico, na farola non se 
pode circular, vostede non quere dar o brazo a torcer vostede recoñece que está mal. 
Faga algo. Convoque ós colectivos e a nos tamén. 

Alcalde: O tráfico non está ben nin aquí rún en ningún sitio e iso ocurrirá 
goberne quen goberne. E un tema de educación vial e educación cidadán.



l 
( Selo da Corporación ) ( Sinaaf Presidente ) 

Serie A N.° 1176041 
VOTACIÓN E ACORDO: O cello Pleno, acorda rechazar a moción 

presentada cos votos a favor dos/as Concelleiros/as D. MANUEL RAMÓN CONDE 
ROMERO, D. EMILIO SÁNCHEZ SANTORIO, DONA AURORA ALONSO 
MONTEAGUDO, D. JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. MANUEL PUENTES 
SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ BOULLOSA, D. PABLO REBANAL ALFAYA, D. 
SALVADOR FERMIN PINTOS FERNANDEZ e cos votos en contra dos/as Sres 
Concelleiros D. MANUEL JAVIER NÚÑEZ SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ 
IGLESIAS, DONA M9 PILAR MARTÍNEZ GONZÁLEZ, DONA M! DEL CARMEN 
RODRÍGUEZ CUNHA, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ 
FERNÁNDEZ, DONA Mà DEL CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. XOSÉ CARLOS 
PAZOS DOCAMPO, DONA CECILIA PÉREZ ORGE, D. XOSÉ LUIS GRANDE 
GRANDE e DONA ÁNXELES GONZÁLEZ GÓMEZ, e o Sr. Alcalde. 

EL-RATIFICACIÓN DA INCLUSIÓN NA ORDE D0 DÍA DA SESIÓN DO 
PUNTO NUM. 4 

O Sr. Alcalde, a instancias do Secretario, informa que o punto núm. 4 da Orde do 
Día non se encontraba dictaminado por ningunha Comisión Informativa polo que de 
acordo co art. 91.4 do Real Decreto 2568/1986, de 26 de novembro, previamente a súa 
consideración e debate deberíase haber votado a ratificación da súa inclusión na Orde 
do Día, trámite que non se fixo. 

De conformidade co exposto e a fin de convalidar o acordo adoptado, O 
Concello Pleno cos votos a favor dos/ as Sres Concelleiros D. MANUEL JAVIER 
NÚÑEZ SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, DONA Ma PILAR 
MARTÍNEZ GONZÁLEZ, DONA M‘ DEL CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. 
MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, DONA Ma 
DEL CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA 
CECILIA PÉREZ ORGE, D. XOSÉ LUIS GRANDE GRANDE e DONA ÁNXELES 
GONZÁLEZ GÓMEZ, e o Sr. Alcalde e cos votos en contra dos/ as Concelleiros/as D. 
MANUEL RAMÓN CONDE ROMERO, D. EMILIO SÁNCHEZ SANTORIO, DONA 
AURORA ALONSO MONTEAGUDO, D. JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. MANUEL 
PUENTES SAAVEDRA, D. LUIS MÍGUEZ BOULLOSA, D. PABLO REBANAL 
ALFAYA, D. SALVADOR FERMÍN PINT OS FERNÁNDEZ, acorda convalidar o acordo 
adoptado no punto núm. 4 da Orde do Día no sentido de ratificar a súa inclusión. 

ROGOS E PREGUNTAS 
Non se formularon. 

E, non habendo mais asuntos que tratar, pola Presidencia dase por rematada a 
presente sesión, sendo as vintetrés horas e quince minutos da data fixada no 
encabezamento, en proba do todo O que, extendese a presente acta, que se inscribiu no 
Libro dende a volta do folio centodezanove do Papel Timbrado da Comunidade 
Autónoma de Galicia, Serie A n° 1176027, ata O folio centotrinta e tres, Serie A n° 
1176041, de t O o que, como Secretario, dou fe. 

LDE O SECRETARIO 

Asdo: Xaime Rei Barreiro Asdo: José Riesgo Boluda


